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روزنه ای برای پایان نسل کشی 

نشست وزیر خارجه دولت بایدن »انتونی بلنیکن« با دولت های عربی کشورهای 
حاشیه خلیج فارس با ارائه پیشنهاد توقف فوری جنگ حماس و دولت اسرائیل 
»نتانیاهو« در صدر اخبار منطقه قرار گرفته است. وزیر خارجه آمریکا بعد از دیدار 
با »فیصل بن فرحان« وزیر خارجه دولت سعودی خبر داد: »... توافق عادی سازی 
روابط عربستان سعودی و اسرائیل به مراحل پایانی خود رسیده است و با به دست 
آمدن دو پیش نیاز، یعنی آرامش در غزه و قرار گرفتن در مسیر تشکیل کشور فلسطین، 

این توافق عملی می شود.«
وزیر خارجه آمریکا همچنین در نشستی با نمایندگان شش کشور عضو شورای همکاری 
خلیج فارس، خواستار ایجاد یک ساز و کار پدافندی هوایی مشترک با این شورا شد. 
نمایندگان رسمی »حماس« به قاهره رفته اند تا مسیر اجرایی این پیشنهاد وزیر خارجه 
آمریکا با اعضاء شورای همکاری خلیج فارس را بررسی کنند و در صورت توافق، آتش بس 

علنی و رسمی اعلام کنند.
این پیشنهاد وزیر خارجه آمریکا در توافق با اعضاء دولت های عربی عضو شورای همکاری 
لی به صورت علنی اعلان شده است که مقام های دولت اسرائیل  خلیج فارس در حا
)نتانیاهو و فرمانده ارتش( مدام خبر از آغاز عملیات گسترده زمینی در منطقه »رفح« 
می دهند! و از هم اکنون آرایش جنگی در این منطقه گرفته اند. وزیر خارجه آمریکا 
در پایان دیدارهایش با وزراء خارجه شورای همکاری خلیج فارس گفت: »پیشنهاد 

»سخاوتمندانه« برای آتش بس و پایان جنگ ارائه کرده است!«. 
از سوی دیگر موج فراگیر اعتراض های دانشجویی و مردمی در اغلب دانشگاه های 
آمریکا و اروپا فراگیر شده است. این موج اعتراضی در داخل اسرائیل علیه دولت 
نتانیاهو نیز گسترده شده است و فضای عمومی در این کشور، خواهان عزل و برکناری 

او و دولت افراطی صهیونیستی در داخل اسرائیل است.
لمللی و در افکار عمومی مردم اغلب کشورها این نشانه ها  اکنون در صحنه خبر بین ا

فراگیر شده است.
1ـ نتانیاهو و دولت راست افراطی او در این مدت از هیچ کشتار و جنایت های جنگی 
کشورها  در  غیررسمی  و  رسمی  سیاستمداران  اغلب  که  آنجا  تا  نکرده اند  فروگذار 
و دولت ها اظهار کرده اند:»اقدامات اسرائیل در غزه نسل کشی است.« برخی از 
نمایندگان و سناتورهای آمریکایی نیز بیان کرده اند که » شکی وجود ندارد آنچه 
نتانیاهو در غزه انجام می دهد، پاکسازی نژادی و قومی است.« این جمله اکنون در 
اغلب رسانه های کشورهای غربی، به ویژه در آمریکا و فرانسه، آلمان و انگلیس مدام 
لمللی« یاد می کنند. انزوای  تکرار می شود و رسانه های عمومی از آن به »فاجعه بین ا
سیاسی اسرائیل محصول آن است. واقعیت این است که در اغلب کشورهای اروپای 
لخوردگان در غزه به یک جریان نفرت  غربی انعکاس اخبار کشتار زنان و کودکان و سا

از دولت نتانیاهو مبدّل شده است.
2ـ جامعه عرب در سراسر کشورهای عربی، به ویژه در خاورمیانه زخم خورده از تکرار 
لی به ویژه در غزه است. سکوت و بی تفاوتی اغلب  جنایات جنگی در فلسطین اشغا
دولت های عربی در منطقه در برابر وسعت جنایات رژیم صهیونیستی، سال های 
ل در اذهان عمومی مردم مسلمان به ویژه در منطقه خاورمیانه باقی خواهد  سا
ماند. اسرائیلی ها دریافته اند که سیاست های جنگی نتانیاهو زخم عمیقی بر روابط 

مسلمانان و به ویژه اعراب منطقه با آنها برجای گذاشته است.
3ـ هنوز معلوم نیست نشست حماس با دولت مصر در قاهره به سرانجام برسد؛ آن 
لی که نتانیاهو و دولت راست افراطی او آینده روشنی برای خود نمی بینند.  هم در حا
واقعیت این است که بحران غزه فاجعه بزرگ انسانی و بشری است و سال ها طول 
خواهد کشید تا شرایط در سراسر خاورمیانه و در جهان اسلام به شرایطی متعادل گردد.

 ـبه رسمیت شناختن دولت فلسطین که در شورای امنیت سازمان ملل در دستور کار  4
قرار گرفت و یک باره از سوی دولت  های آمریکا و انگلیس بایکوت شد، شاید بار دیگر 

در دستور کار سازمان ملل قرار گیرد.
دولت روسیه و چین به اجرای آن بی تفاوت نخواهند بود، اگر چه این دو قدرت 
لمللی در این مرحله سیاست مماشات و خریدن زمان را در پیش گرفته اند. به  بین ا
هر حال بحران همچنان باقی است تا زمانی که رژیم صهیونیستی تعریف اصلی اش 

»نژاد پرستی« و سلطه »نژادی« است.

ابوالقاسمـقاسمزاده

تحلیلگرسیاسی

لی نظام پرستاری، با انتقاد از عدم  رئیس شورای عا
توجه به مشکلات جامعه پرستاری، گفت: شاهد هستیم 
که پرستاران به صورت دسته جمعی از مراکز درمانی 

استعفا می کنند .
به گزارش مهر، وحید زمان زاده با بیان اینکه در صورت 
لی شدن مراکز درمانی از نیروهای پرستاری، این  خا
له لطمه بزرگی بر پیکره سلامت کشور وارد خواهد  مسا
آورد، تاکید کرد: مصداق این موضوع، افزایش استعفای 
مستقیم  طور  به  که  است  درمانی  مراکز  از  پرستاران 

سلامت مردم را نشانه گرفته است.
وی اظهار داشــت: امــروز ضــرورت توجه به خواست  
یا شخصی  ی  ها ست  درخوا مرز  ز  ا  ، ن را پرستا ی   ها

 پیگیری های صنفی در سازمان نظام پرستاری و سایر 
نهادهای پرستاری عبور کرده است و در صورت ادامه 
این شرایط بحرانی، سلامت مردم به خطر خواهد افتاد.

ترغیب  و  بازگشت  راه  تنها  کرد:  تصریح  زاده  زمان 
از  فارغ  درمانی،  مراکز  در  ماندگاری  برای  پرستاران 
بوروکراسی های اداری، توجه اورژانسی به مشکلات 
به  و  ــژه  وی ــورت  ص به  ران  پرستا نی  قانو و   معیشتی 
پرستاران  خود  و  قانون  نظر  مورد  که  است   ای  گونه 
خدمات  گذاری  تعرفه  مانند  مختلف  های  زمینه  در 
لعاده خاص با بالاترین ضریب، تبدیل  پرستاری، فوق ا

وضعیت و…،باشد.
وی تاکید کرد: باید مسئولین در قوای سه گانه برای 
حفاظت از سلامت و رفاه مردم که بنیادی ترین هدف 
حاکمیتی است، پرستاری را به صورت اختصاصی در نظر 
بگیرند چرا که در صورت عدم تغییر نگرش ها نسبت به 
مقوله پرستاری و مراقبت، دچار بحران بزرگی در حوزه 
سلامت خواهیم شد و تاخیر در این موضوع عواقب 
جبران ناپذیری را به همراه خواهد داشت که مسئولان 

خدوم در دولت باید جوابگوی آن باشند.
ضرورت حفظ کرامت جامعه  پزشکی

به گزارش مهر، ذبیح الله خدائیان، رئیس سازمان 
بازرسی کل کشور هم با اشاره به جایگاه مهم جامعه 
پزشکی در حفظ سلامت جامعه و خدمت به مردم، 
نیروی  پاسداشت  و  پزشکی  جامعه  کرامت  حفظ  بر 
انسانی در حوزه سلامت تاکید کرد.وی با اشاره به وضع 
دستیاران رشته های تخصصی و متخصصین طرحی 
ضریبK، گفت: جامعه پزشکی کشور جز و قشرهای 
تخصصی مرجع و خدمتگذار  است که ضرورت دارد با 
رعایت اخلاق پزشکی و حرفه ای و ارتقای توان علمی 

خود، همچنان در منطقه و دنیا افتخار آفرین باشد.
دستیاران  وضع  رسیدگی  به  کرد:  تاکید  خدائیان 
 Kضریب طرحی  متخصصین  و  تخصصی  رشته های 
باید از اولویت های حوزه بهداشت و درمان کشور باشد.
پزشکی  نظام  سازمان  کل  رئیس  زاده  رئیس  محمد 
و  پزشکی  جامعه  وضع  از  گزارشی  ارائــه  با  هم  ایــران 
نیروهای  وضع  در آینده،  روی آن  پیش  لش های  چا
تخصصی و طرحی را تشریح کرد و خواستار رسیدگی 

به نارسایی های مرتبط با این حوزه به ویژه در زمینه 
اقتصاد سلامت، زیرساخت های تأمین و آموزش نیروی 
تخصصی برای کشور به ویژه شرایط رزیدنتی و نیروهای 

طرحی شد.
وی همچنین نسبت به پیگیری ویژه پرونده های اخیر 
و نیز برخی برخوردهای صورت گرفته با اعضای جامعه 

پزشکی در برخی استان ها و مطب ها تاکید کرد.
تسویه حساب سهم بیمه سلامت با داروخانه ها

سازمان  منابع  و  یت  مدیر توسعه  معاون  رنجبران،    
لبات سال  بیمه سلامت ایران هم از تسویه حساب مطا
لب سهم سازمان بیمه سلامت  گذشته داروخانه ها درقا

ایران خبر داد .
وی درباره آخرین وضع پرداختی به داروخانه ها گفت: 
طرف  ۵۰۰داروخانه  و  13هزار  با  سلامت  بیمه  سازمان 
لبات داروخانه ها را تا  قرارداد است، این سازمان مطا
لب مابه  پایان سال گذشته پرداخت کرده است، در قا
ل  سا ماه  دی  تا  پرداختی  ترجیحی  ارز  نرخ  لتفاوت  ا
گذشته توسط سازمان هدفمندی انجام شد و تنها دو 
ماه باقی مانده است که سازمان برنامه و بودجه طی 
چند روز گذشته این منابع را به سازمان های بیمه گر 
لبات دو ماهه  تخصیص داد، لذا درتلاش هستیم مطا
باقی مانده از سال گذشته طی چند روز آینده با همکاری 

سازمان هدفمندی پرداخت شود.
وی اظهار داشت: اقدامات لازم برای پرداخت مطالبات 
ل  حا در  هم  سازمان  سهم  جاری  ل  سا ماه  فروردین 

انجام است.
رز  ا نرخ  وت  لتفا ا به  ما خت  ا پرد درزمینه  ن  رنجبرا

ترجیحی، تصریح کرد: از تیرماه سال گذشته سازمان 
لی  هدفمندی پرداختی ها را انجام می دهد، این در حا
است که تا قبل از آن سازمان های بیمه گر به مدت یک 
سال این کار را انجام می دادند؛.خوشبختانه سازمان 
بیمه سلامت، یک سال در پرداخت منظم ما به التفاوت 
نرخ ارز ترجیحی با سازمان برنامه و بودجه همکاری 
مناسب داشت و همواره داروسازان، تقدیر وتشکر در 
پرداختی منظم در آن مقطع از دولت و سازمان برنامه 

و بودجه و سازمان بیمه سلامت داشته اند.
لتفاوت نرخ ارز  وی اظهار داشت: اکنون پرداخت ما به ا
ترجیحی بر عهده چند مجموعه بوده و مشکلاتی برای 
داروسازان و شرکت های دارویی ایجاد شده است، لذا 
له به روال گذشته برگشته  پیشنهاد می شود اگر این مسا
و با نظارت دقیق سازمان برنامه و بودجه باشد؛ می 
توان از ایجاد مشکل برای پزشکان داروساز، جلوگیری 
را  خدمات  دریافت  در  شدگان  بیمه  رضایتمندی  و 

افزایش داد.
محمدمهدی ناصحی، مدیرعامل سازمان بیمه سلامت 
ایران هم گفت: ۵۹قلم دارویی جدید بیماران خاص و 
لعلاج از جمله دیابت، فشارخون و بیماری های  صعب ا

روانی تحت پوشش بیمه قرار رفت.
وی با بیان اینکه در سال 14۰3، 22۹۰دارو تحت پوشش 
بیمه های پایه قرار دارند، ادامه داد: با مصوبه ای که 
لی بیمه داشته است، این تعداد افزایش پیدا  شورای عا
بیماری هایی  برای  مردم  نیاز  مورد  داروهای  کرده و 
مانند دیابت، فشارخون و بیماری های روانی مخصوصا 

اسکیزوفرنی تحت پوشش بیمه قرار گرفتند.

ناصحی اظهار داشت: برای این داروها در همه مراکز 
دولتی و خصوصی، ۷۰درصد هزینه ها پرداخت می شود 
و اگر جزو صندوق بیماری های صعب العلاج هم باشند، 
مازاد بر ۷۰درصد هم، 2۰تا 2۵درصد و گهگاهی تا 3۰درصد 

اضافه می شود.
انجام 2 میلیارد آزمایش سالانه در کشور

به گزارش انجمن دکترای علوم آزمایشگاهی تشخیص 
لی رئیس دانشگاه علوم پزشکی  طبی ایران، علیرضا زا
شهید بهشتی با اشاره به این مهم که سالانه 2 میلیارد 
آزمایش در ایران انجام می شود که میزان خطای این 
موارد بسیار اندک است، گفت: اکنون در کشورمان 
دسترسی به کیت های آزمایشگاهی مشکل دارد باید 
بتوان نیازهای علوم آزمایشگاهی را حل و از مکانیزهای 

هوشمند وارداتی در این باره استفاده کرد.
وی تصریح کرد: بیش از ۷۰درصد تشخیص ها در علم 
پزشکی بدون اتکا به یافته های آزمایشگاه ها غیرممکن 
است. آزمایشگاه ها در تشخیص بیماری هایی که در 
آینده گریبان فرد را می گیرد نقش اساسی دارند تا میزان 

مرگ و میر را کاهش دهند.
دکتر زالی اظهار داشت: ما اکنون در کشور بیش از ۶هزار 
آزمایشگاه داریم که از این تعداد 33۰۰ آزمایشگاه در بخش 

خصوصی فعال هستند.
گفت:  کشورهم  در  کیت  کمبود  موضوع  دربــاره  وی 
مشکل  ها  کیت  به  سترسی  د ن  کشورما در  ن  کنو ا
دارد باید بتوان نیازهای علوم آزمایشگاهی را حل و 
 از مکانیزهای هوشمند وارداتی در این باره استفاده 

کنیم.

نگرانی نظام پرستاری ازاستعفای دسته جمعی پرستاران 

 ایرادات »لایحه برنامه هفتم توسعه« رفع شد
لبته نمایندگان   در برخی از مواد، بر مصوبه قبلی خود اصرار کردند.  نمایندگان در جلسه علنی   دیروز   مجلس  ، ایرادات شورای نگهبان به لایحه برنامه هفتم توسعه کشور را اصلاح کردند.ا

برای تأمین نظر شورای نگهبان

بخش  بررسی  مجلس    
ل  سا بودجه  لایحه  دوم 
14۰3مربوط به جداول را 

هم به اتمام رساند.
ــر،  ــه ــه گـــــــزارش م ــ ب
ف  لیبا قا قر  با محمد
ب  خطا جلسه   ــن   یـ درا
ر  ظها ا  ، ن گا یند نما به 
داشت: این امکان وجود دارد که در تنظیم 
جابجایی هایی  ــراز،  ت ایجاد  بــرای  ــداول  ج
داشته باشیم، اما این به معنای تغییر ماهیت 
د. نمی شو اضافه  ردیفی  و  نیست  ــداول   ج

رئیسه  هیات  به  گان  نمایند اساس،  این  بر 
کمیسیون تلفیق اجازه دهند تا این اقدام را 
در چارچوب  ایجاد تراز و رفت و برگشت های 
شورای نگهبان انجام دهند که وکلای ملت با  

این موضوع موافقت کردند.
به   : ــت ــف گ همچنین   مــجــلــس   ــس  ــی رئ
بازنشستگان این اطمینان را می دهم که اراده 
متناسب سازی  اجرای  بر  مجلس      و  دولت 

حقوق بازنشستگان است.
لیباف   در پاسخ به تذکر یکی از نمایندگان     قا
سازی  متناسب  نشدن  اجرا   علت  بر  مبنی 
حقوق بازنشستگان، اظهارنظر کرد: در پایان 
جه  د بو ی  تبصره ها و  م  حکا ا شته  گذ ل  سا
14۰3به دولت ابلاغ شد و دولت برای تامین 
اعتبار از محل یک درصد ارزش افزوده برای 
مجوز  ن  زنشستگا با ق  حقو زی  سا سب  متنا

گرفت.
  بر این اساس، دولت هیچ مشکل قانونی برای 
مشکلی  اگر  ندارد.  پرداخت  و  اعتبار  تامین 
قطعاً  بوده،  زمینه  این  در  ماه  فروردین  در 
در اردیبهشت  ماه رفع شده  است وکار  باید 

انجام شود.
و  دولــت  توافق  اســاس  بر  که  خبردیگراین   
پرداخت  ــرای  ب 1۰همت  ــد    ش مقرر  مجلس 
ری  جا ل  سا در  ران  پرستا شغل  لعاده  ق ا فو

اختصاص پیدا کند.
اظهارداشت:  مجلس   رئیس  زمینه     دراین   
تلفیق  کمیسیون  اعضای  و  دولت  دوستان 
جدول  ردیف  از  که  دادند  پیشنهاد  بودجه 
۷مربوط به وزارت بهداشت و درمان، 1۰همت از 
لعاده شغل  اعتبارات این وزارتخانه برای فوق ا
پرستاران اختصاص داده شود.  براین اساس و 
با موافقت دولت و در چارچوب تراز جداول، 
1۰همت از اعتبارات وزارت بهداشت و درمان 
ن  را پرستا شغل  ه  د لعا ق ا فو خت  ا پرد ی  برا

اختصاص پیدا می کند.
رئیس مجلس همچنین در پاسخ به تذکر یکی 
از نمایندگان به ارائه توضیحاتی درباره حذف 
تامین  بدهی های  پرداخت  به  مربوط  حکم 

اجتماعی از برنامه هفتم پیشرفت پرداخت.
   حسن لطفی نماینده مردم رزن   در تذکری 
لحاقی 2ماده 22لایحه  با اشاره به جزء 1بند ا
در  ینکه  ا بر  کید  تا یا  پیشرفت  هفتم  مه  برنا
ه   شد جفا  عی  جتما ا مین  تا ن  زمــا ســا حق 
است، گفت: در این حکم آمده بود که دولت 
برنامه  قانون  اجــرای  طول  در  است  مکلف 
یه  د تا به  نسبت  تی  سنوا جه  د بو لب  قا در 
بدهی حسابرسی شده خود به سازمان تامین 
اجتماعی اقدام کند اما کمیسیون این حکم 
را بررسی نکرده و آن را به صورت کلی حذف 

کرده است.
 وی افزود: با حذف این حکم، کاری کردیم که 
از این به بعد دولت نمی تواند حتی یک ریال 
از بدهی خود را به سازمان تامین اجتماعی 

زمینه  ین  ا در  که  ست  ا ز  نیا  . کند خت  ا پرد
مجددا رای گیری شود تا بدهی دولت به تامین 

اجتماعی پرداخت شود.
   رئیس مجلس   در پاسخ به تذکر نماینده رزن با 
با تاکید بر اینکه بعد از رای گیری، دیگر امکان 
بازگشت به آن وجود ندارد، گفت: سیاست 
۹۰همت،  ل  سا هر  که  بود  این  هفتم  برنامه 
طلب های  بابت  ل  امــوا از  حتی  و  12۰همت 
سازمان تامین اجتماعی داده می شود و هر 
کدام از اینها که پرداخت می شود اما به دلیل 
به روز شدن بدهی های سازمان از بدهی های 

دولت کم نمی شود.
 وی افزود: تصمیم گرفتیم که دولت از ابتدای 
اجرای برنامه هفتم، نباید بدهی قطعی اش 
ل  را به تامین اجتماعی تعویق بیندازد. امسا
1۷۰همت  دولــت   که  بود  این  ما  بینی  پیش 
14۰همت بگذارد تا بدهی  بگذارد یا حداقل 
برای سال 14۰3ایجاد نشود، اما دولت پیشنهاد 
بودجه  در  کــه    داد  ارئــه  را  11۰همت  حــدود 

13۰همت را تصویب کردیم.
لیباف گفت: از طرف دیگر متقابلاً گفتیم که   قا
کاری نداریم که طلب سازمان تامین اجتماعی 
از دولت چقدر است. هر چقدر که حسابرسی 
اعلام کرد، آن مبناست و دولت باید در طول 
ل برای  پرداخت دیون عقب مانده اش  ۵سا
نکند،  ایجاد  جدید  دیون  اینکه  بر  مشروط 
لی نظارت با  اقدام کند اما به هر حال شورای عا
لفت کرده و پیشنهاد  لحاقی 2ماده 22مخا بند ا

حذف آن در صحن رای آورده است.
سخنان رئیس سازمان برنامه

 دراین جلسه ، رئیس سازمان برنامه و بودجه 
تامین  بخش  به  مربوط  یارانه  کــرد:  اعــلام 
دارو نسبت به سال گذشته افزایش یافته و از 

۶۹همت به حدود ۷۵همت رسیده است و ساز 
و کار مربوط به این بخش در بودجه مشخص 

شده است که بر اساس آن عمل می کنیم.
   داوود منظور    در پاسخ به ابهام مطرح شده از 
سوی رئیس مجلس مبنی بر اینکه در جدول 
۷4همت برای بخش دارو در نظر  14بودجه 
گرفته شده که در این جدول نرخ تسعیر ارز 
برای این بخش به طور دقیق مشخص نشده 
است، اظهار داشت: در ارتباط با تامین دارو 
لتفاوت نرخ ارز دارو به صورت  و دارویار مابه ا
یارانه ای توسط دولت تامین می شود که این 
لب جدول هدفمندی یارانه ها انجام  کار در قا

خواهد شد.
 وی افزود: عددی که  امسال برای این بخش 
گذشته  ل  سا به  نسبت  کرده ایم  بینی  پیش 
افزایش پیدا کرده و مبنای کار ما برای تامین ارز 
برای دارو همان نرخ مصوب کالاهای اساسی 
است که در بخش اول بودجه تصویب شده 
است  که دارو و کالاهای اساسی از محل نرخ ارز 
ترجیحی توسط کارگروهی که در قانون تعیین 

شده، تخصیص داده می شود.
خاطرنشان  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس   
کرد: ساز و کار مربوط به این بخش در بخش 
اول بودجه مشخص شده است و ما بر اساس 

همان عمل می کنیم.
ل گذشته ۶۹همت   منظور اظهار داشت: سا
و  بودیم  کرده  بینی  پیش  دارو  بخش  برای 
این پیش بینی برای دو قسمت بود؛ دربخش 
42۰۰تومانی  لتفاوت ارز  اول باید بابت مابه ا
به بانک مرکزی اعتبار اختصاص می دادیم و 
لتفاوت  یک قسمت دیگر هم باید بابت مابه ا
پخش  شرکت های  و  داروخانه ها  به  ارز  نرخ 
داده  حــوزه  این  در  گان  کنند تولید  و   دارو 
می شد، بنابراین بر اساس ساز و کاری که در 
سال گذشته طبق آن عمل شده است  در سال 

جاری هم اجرا خواهد شد.
 وی افزود: از نظر ما منابعی که برای این بخش 
پیش بینی کرده ایم و نسبت به سال گذشته 
افزایش هم پیدا کرده است، کفایت می کند 
۷۵همتی که آورده ایم،  و   بازار دارو را با رقم 

مدیریت می کنیم .
لیباف نیز   گفت:  توضیحات منظور   کاملاً     قا
روشن است. وقتی مبنای تخصیص ارز به دارو 
ارز ترجیحی است به جای ۷4همت در جدول 
این  برای  اعتبار  1۸۰همت  باید  هدفمندی 
بخش پیش بینی شود مگر اینکه سطح خرید 
و پشتیبانی از دارو کاهش پیدا کند و این به این 

معنا  ست که قیمت دارو افزایش پیدا کند.
 وی یادآورشد: اگر 1۸۰همت برای بحث دارو 
اعتبار پیش بینی نشود در میانه راه ارز تامین 
لی  نمی شود   یا یارانه تبدیل تصعیر جبران ریا
آن نمی شود از این رو درخواست ما این است 

که دارو با مشکل مواجه نشود.

خبر

سیاسی

جلسه بررسی بخش 
دوم لایحه بودجه 

1403 در مجلس

لیباف: قا
اراده دولت 

و مجلس     
بر اجرای 

متناسب سازی 
حقوق 

بازنشستگان 
است

 رشد نامتعارف تامین ارز 
 برای واردات مرغ و گوشت 

در سال 1402

  حکم اعدام بابک زنجانی به 
20 سال زندان تغییر کرد

اجرای  بیش از 20 هزار پروژه 
محرومیت زدایی توسط بسیج

بررسی اطلاعات مربوط به تامین ارز توسط 
بانک مرکزی، نشان دهنده رشد غیر متعارف 
گوشت  و  مرغ  گوشت  نظیر  کالایی  گــروه 

قرمز دارد.
امور  و  عمومی  روابط  کل  اداره  گزارش  به 
لملل دیوان محاسبات کشور، بررسی  بین ا
تحلیلی گزارش اطلاعات مربوط به تامین 
ارز توسط بانک مرکزی بابت واردات در سال 
14۰2در مقایسه با سال 14۰1نشان دهنده رشد 
غیر متعارف گروه کالایی نظیر گوشت مرغ و 

گوشت قرمز است.
بر اساس این گزارش ارز تامین شده بابت 
ل  سا به  14۰2نسبت  ل  سا در  قرمز  گوشت 
14۰1به میزان 2۶4درصد و بابت گوشت مرغ 
به میزان 1۰4۰درصد نسبت به سال 14۰1دارای 
رشد نامتعارف نسبت به گروه کالایی و زنجیره 
ارزش اعلام شده توسط وزارت صمت و جهاد 

بوده است .
لازم به ذکر است که گزارش تحلیلی منابع 
ــط دیــوان  ــوس 14۰2ت ل  و مصارف ارزی ســا
محاسبات کشور برای بهره برداری متولیان 
نظام برنامه ریزی و تصمیم گیران اقتصادی 

منتشر شده است.

 سخنگوی   قوه قضائیه     گفت: با توجه به 
طول  در  زنجانی  بابک  که  هایی  همکاری 
زندان کرد  ،  اموال این فرد در خارج کشور 
و  گرفت  انجام  ها  ارزیابی  و    شد  شناسایی 
پس از بازگشت اموال به کشور  ، درخواست 
عفو بابک زنجانی توسط دادگستری مطرح   
و  از ریاست قوه  در اجرای دادنامه درخواست 
شد و با تائید وی و موافقت رهبری انقلاب ، 
حکم اعدام زنجانی نقض و تبدیل به 2۰سال 

حبس شد.
ــاره آخرین  درب ایسنا،جهانگیر  ــزارش  گ به 
 وضع  پرونده باغ ازگل  هم  گفت: در مورد   
آقا ی صدیقی، پس از گزارشی که ارائه دادند 
در  ــرادی  اف و  شد  تشکیل  قضائی  پرونده 
ارتباط با این پرونده احضار شدند. تحقیقات 
مقدماتی انجام شده و استعلامات لازم از 
مراجع ذیربط   از جمله از سازمان ثبت درباره  
نحوه واگذاری  انجام گرفته و از شهرداری 
هم استعلام شده است  .همچنین  اظهارات 
سردفتری که این انتقال را انجام داده اخذ 
شده است.وی افزود: از کسانی که اطراف 
صورت  مقدماتی  تحقیقات  بودند  پرونده 
ل تکمیل تحقیقات  گرفته   و پرونده در حا
شدن  تکمیل  محض  به  و  است  مقدماتی 

اطلاعات دقیق ارائه می شود.
وضع   ــاره  آخرین  دربـ مسئول  مقام  ایــن 
همان  ز  ا گفت:  هم  دبــش  ی  چــا نده  پرو
ابتدا پرونده قضائی تشکیل شد و بازپرس 
از  بعضی  و  کرد  جامعی  تحقیقات  پرونده 
صاحب  جمله  از  شدند؛  بازداشت  ــراد  اف
اصلی کارخانه چای دبش .درادامــه  برخی 
با قرارهای لازم  آزاد شدند و  پرونده پس از 
طی مراحل در حال صدور قرار نهایی بود که 
موضوع جدیدی کشف شد و آن این بود که 
تعدادی مهر مربوط به شرکت های داخلی و 
خارجی در محلی کشف شده است و از آنجا 
که موضوع جدید بود لازم بود از متهمان 
تحقیقات شود  و  در صورت تکمیل تحقیقات 
اطلاع رسانی لازم صورت می گیرد و   پس از آن 

پرونده به دادگاه ارسال می شود.

اجرای  از  سازندگی  بسیج  سازمان  مسئول 
2۰هــزار پــروژه محرومیت زدایی از  بیش از 
سوی این سازمان در سراسر کشور تا پایان 

سال گذشته خبر داد.
هفته  ل  امسا شعار   ، زهرایی  محمد  سردار 
بسیج  هم  با  همه  « را  زندگی  سا بسیج 
به  ــاره  اش با  و  کرد  ــلام  اع خدمت رسانی« 
گذشته،  ل  سا در  سازمان  این  اقدامهای  
افزود: سال گذشته، بیش از 33هزار مسکن 
از سوی کمیته امداد ساخته  شد که 11هزار 
واحد از این تعداد را بسیج سازندگی ساخته 
و  »سازندگی  گاه  قرار دو  دارای  بسیج  بود. 
مقاومتی«  »اقتصاد  و  زدایــی«  محرومیت 
دو  این  امــور  و  مسئولیت  عمده  که  است 
سازندگی  بسیج  سازمان  دوش  بر  گاه  قرار
است که با توجه به شعار سال، عمده تمرکز 
بسیج سازندگی در امسال ، معطوف به تولید 
خواهد بود.مسئول سازمان بسیج سازندگی با 
اشاره میزان ثبت و فعالیت گروه های جهادی 
 ، شته گذ ل  ســا طی  زندگی  سا بسیج  در 
اظهارداشت: در سال گذشته، 11هزار گروه 
جهادی به بسیج سازندگی پیوستند و ثبت 
شدند و مجوز فعالیت گرفتند. اکنون سازمان 
گروه  ــزار  ۵1ه ظرفیت  از  سازندگی  بسیج 
جهادی فعال در سطح کشور بهره مند است 
و در طول سال گذشته 23هزار گروه جهادی 
در رزمایش فاطمی شرکت کردند و خدمات 

مختلفی را به مردم ارائه دادند.
وی با اشاره به مهمترین برنامه های امسال 
جهاد  مدرسه  از  گفت:   ، سازندگی    بسیج 
جهاد  »شهدای  ملی  اجلاسیه  و  رونمایی 
ل  مسئو  . شد هد  خوا ر  برگزا هم   » مت خد
ل  سا در  ــزود:  اف سازندگی  بسیج  سازمان 
ی  کمک ها با  یه  جهیز ر  ــزا 3هـ 4 شته  گذ
مردمی، تامین و توزیع شد و بسیج سازندگی 
طی سال گذشته 123هزار مورد اشتغال زایی 
انجام داد؛ بستر کار ما صندوق های قرض 
را  شغلی  فرصت  ــزار  3۰ه و  است  لحسنه  ا
د  یجا ا لحسنه  قرض ا ی  ق ها صندو همین 
کرده اند. در سال گذشته با احیای واحدهای 
شغلی  2۷هزار فرصت  نابودی  از   صنعتی، 

جلوگیری شد.

عضو شورای شهر تهران:

   60 درصد ساکنان محله جوادیه
افغانی هستند

عضو شورای شهر تهران با تاکید بر این که دغدغه مهم و اصلی شهروندان محله جوادیه 
سکونت اتباع بیگانه است، گفت: شرایط به گونه ای است که ۶۰درصد از ساکنان این 
محلات را اتباع تشکیل می دهند. 1۰تا 3۰درصد دانش آموزان مدارس این محله نیز از 

اتباع هستند.
به گزارش ایلنا، ناصر امانی در دویست و سی و دومین جلسه شورای  شهر تهران در 
جریان ارائه گزارش بازدید از محله جوادیه با بیان این که 44درصد از بافت این محله 
فرسوده است، اظهار داشت: علی رغم تسهیلاتی که شورا و شهرداری برای نوسازی 
بافت فرسوده در نظر گرفته اند، به دلیل ریزدانگی،  نزدیک به 1۰۰فقره پروانه نوسازی 

بافت فرسوده در این محله صادر شده است.
عضو کمیسیون برنامه و بودجه شورای   شهر تهران با بیان این که شهرداری در روزهای 
له ای که وجود دارد  اخیر به خوبی در جمع آوری معتادان عمل کرده است، گفت: مسا

بازگشت معتادان است؛ کما این که در گذشته نیز بارها به محل بازگشته اند.
 امانی با بیان اینکه سقف یکی از مدارس محله جوادیه در حال ریزش است، تصریح کرد: 
تجمع ده ها نفر از اتباع در یک واحد مسکونی، نارضایتی مدیران مدارس و درخواست 

برای راه اندازی مدرسه مجزا برای اتباع در این بازدید مطرح شد.
 وی خاطرنشان کرد: مهمترین درخواست های مردم محله جوادیه شامل ساماندهی 
اتباع بیگانه، جلوگیری از ورود آنها به محلات قدیمی و تعیین تکلیف ریل های راه آهن 
است که هیچ یک به مسئولیت شهرداری بازنمی گردد و وزارت کشور و اداره اتباع باید 

به این موضوعات رسیدگی کنند.
  احمد صادقی، عضو دیگر شورای شهر تهران هم در این جلسه بر لزوم انتشار اطلاعات 

املاک واگذار شده شهرداری تهران تأکید کرد.
وی با اشاره به مصوبه تعیین تکلیف املاک واگذار شده به اشخاص حقیقی و حقوقی 
گفت: شهرداری موظف است این آمار را به صورت شفاف اطلاع رسانی کند. بیش از هزار 
و ۹۰۰ملک در کمیته شفافیت بررسی شده که تعدادی از املاک به صورت قانونی واگذار 
شده و تعدادی نیز کاربری فرهنگی و اجتماعی دارد. مواردی نیز در اختیار اشخاص قرار 

گرفته و سیر مراحل آن طی نشده است.
وی ادامه داد: ضرورت دارد نسبت به انتشار اطلاعات این املاک اقدام شود. به نظر 
می رسد افرادی نگران افشای این اطلاعات هستند و از انتشار آن جلوگیری می کنند. 
واگذاری این املاک در دوره های قبلی صورت گرفته و هیچگونه محرمانگی ندارند 

و منعی برای انتشار آن نیست.
احتمال جابجایی درختان در یک پروژه بزرگراهی

هادی حق بین، معاون فنی و عمرانی شهردار تهران هم در این جلسه درباره آخرین 
وضع  اجرای پروژه امتداد بزرگراه یادگار امام )ره(، اظهار داشت: این پروژه در بخش 
پادگان جی و اراضی مربوط به آموزش و پرورش رفع معارض شده و در اختیار ما قرار 
گرفته است و توافقات نهایی با وزارت دفاع و ارتش انجام شده و ۷۰درصد اراضی به 

لحاظ امنیت اجرا در اختیار شهرداری قرار گرفته است.
معاون فنی و عمرانی شهرداری تهران ادامه داد: 4۰درصد از پروژه امتداد بزرگراه یادگار 
امام )ره( در میدان جی قرار گرفته و شاید ناچار شویم پس از تصویب در کمیسیون ماده 
۷، برخی درختان را جابه جا کنیم و پس از جابه جایی این درختان و اجرای طرح، فضای 

سبز هفت هکتاری در میدان جی و میدان فتح ایجاد خواهد شد.
وی همچنین تاکید کرد: پیش بینی ما این است که بخشی از این پروژه که ترافیک 
قابل توجهی از میدان فتح را برطرف می کند، در شش ماه آینده تکمیل کنیم و به 
بهره برداری برسانیم. لذا پروژه به یکباره افتتاح نمی شود و به تدریج مورد بهره برداری 
قرار خواهد گرفت. اگر شورای تامین به انسداد میدان جی کمک نکند، کار ابتر خواهد 
شد، امیدواریم با مجوز شورای تامین و همکاری پلیس و اطلاع رسانی به شهروندان، 

پروژه اجرایی شود.
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 سید حسن خمینی:

 ازابتدای پیروزی انقلاب درپی زنده کردن 
هویت دینی مان بوده ایم  

»کیلم دو تامبلا« نخست وزیر بورکینافاسو    با حضور در حرم امام خمینی به مقام 
شامخ بنیانگذار جمهوری اسلامی   ادای احترام کرد .به گزارش خبرنگار جماران، وی 

لمسلمین سید حسن خمینی دیدار کرد. همچنین با   حجت الاسلام وا
 تامبلا در این دیدار با تأکید بر گسترش روابط دو کشور گفت: هرچقدر روابط دو کشور 
نزدیکتر باشد، می توانیم در مبارزه با دشمن مشترک یعنی غرب بهتر مبارزه کنیم.

نخست وزیر بورکینافاسو عملیات اخیر کشورمان در مواجهه با رژیم صهیونیستی را 
نیز نشانه تأثیر گذاری ایران دانست .
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